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Sammanfattning på lättläst svenska 
En person som bor i Årsta har skickat in ett förslag som handlar om 

de anslagstavlor som finns utomhus i Årsta. Anslagstavlorna får 

användas av alla som bor i ett område. Personen som skickat in 

förslaget vill att det ska finnas fler regler för hur tavlorna får 

användas. Bland annat att det inte ska vara tillåtet att sätta en affisch 

över någon annans affisch och att affischerna inte får vara hur stora 

som helst.  

 

Förvaltningen tycker att förslagen är bra men tycker att de regler 

som redan finns räcker. Det kan vara bra att sätta upp reglerna på 

anslagstavlorna för att göra det enklare att följa dessa.  

Förvaltningen ska undersöka om det går att sätta upp en hänvisning 

till hemsidan på alla anslagstavlor. 

Bakgrund/Ärendet 
Förvaltningen har mottagit ett medborgarförslag om att utveckla 

anslagstavlorna i Årsta. I förslaget föreslås att de regler som redan 

finns på Stockholms stads hemsida kompletteras med  

- Att anslagstavlorna i Årsta endast ska vara avsedd för lokala 

verksamheter 

- Att det inte är tillåtet att täcka andras, fortfarande aktuella, 

affischer 

- Att affischerna inte får vara större än A4 



 

 

 

 Tjänsteutlåtande 

Dnr 2019/235 

Sida 2 (3) 
 

Error! Use the Home tab to apply Rubrik 1 to 

the text that you want to appear here. 

 

- Att den som satt upp en affisch är ansvarig för att ta bort den 

när evenemanget har ägt rum 

- Att stadsdelsförvaltningen rensar anslagstavlorna på 

samtliga affischer två gånger per år 

- Att det ska vara tillåtet att ta ner affischer som satts upp och 

som inte följer bestämmelserna i regelverket 

- Att det på varje anslagstavla ska finnas en hänvisning till var 

man hittar stadsdelsförvaltningens regler för anslagstavlor 

- Att anslagstavlorna byts ut och får en mer funktionell 

utformning. 

 

Ärendets beredning 
Ärendet har beretts av avdelningen för lokaler och stadsmiljö. 

Förvaltningens synpunkter och förslag 
Nedan följer förvaltningens svar på respektive förslag: 

Att anslagstavlorna i Årsta endast ska vara avsedd för lokala 
verksamheter 
Förvaltningen bedömer det som svårt att upprätthålla en sådan 

bestämmelse. Det är inte alltid helt klart var de geografiska 

gränserna går för det lokala. Dessutom kan föreningar som är aktiva 

i en stadsdel samtidigt vara aktiva i en annan stadsdel. 

Förvaltningen bedömer det inte som möjligt eller effektivt att 

förvaltningens ska utreda varje enskild verksamhet. Förvaltningen 

anser dessutom att anslagstavlorna bör vara till för alla som bor i 

Enskede-Årsta-Vantör.  

Att det inte är tillåtet att täcka andras, fortfarande aktuella 
affischer 
Förvaltningen instämmer i att det inte bör vara tillåtet att täcka 

andra affischer. Förvaltningen bedömer att detta hör till god ton och 

anslagsetikett och utgår ifrån att användare av anslagstavlorna 

strävar efter att detta följs.  

Att affischerna inte får vara större än A4 
Förvaltningen bedömer att det i varje enskilt fall bör undersökas hur 

stor en affisch kan vara utan att täcka andras affischer och inte ta 

upp för stor yta av det lediga anslagsutrymmet. Förvaltningen 

bedömer att detta hör till god ton och anslagsetikett och utgår ifrån 

att användare av anslagstavlorna strävar efter att detta följs. 

Att den som satt upp en affisch är ansvarig för att ta bort den 
när evenemanget har ägt rum 
Förvaltningen bedömer att detta hör till god ton och anslagsetikett 

och utgår ifrån att användare av anslagstavlorna strävar efter att 

detta följs. 



 

 

 

 Tjänsteutlåtande 

Dnr 2019/235 

Sida 3 (3) 
 

Error! Use the Home tab to apply Rubrik 1 to 

the text that you want to appear here. 

 

Att stadsdelsförvaltningen rensar anslagstavlorna på samtliga 
affischer två gånger per år 
Förvaltningen uppdrar i nuläget redan åt entreprenör att rensa 

samtliga anslagstavlor varje månad. Förvaltningen tar på sig att 

vidarebefordra denna synpunkt till entreprenören.   

Att det ska vara tillåtet att ta ner affischer som satts upp och 
som inte följer bestämmelserna i regelverket 
Förvaltningen bedömer det som omotiverat att låta privatpersoner 

administrera anslagstavlorna med risk för lokala konflikter. 

Förvaltningen bedömer därför att förvaltningen fortsatt ska vara 

ansvarig för att regler och bestämmelser rörande anslagstavlorna 

inom Enskede-Årsta-Vantör.  

Att det på varje anslagstavla ska finnas en hänvisning till var 
man hittar stadsdelsförvaltningens regler för anslagstavlor 
Förvaltningen är positiv till förslaget och planerar för en dylik 

informationsinsats under 2020. 

Att anslagstavlorna byts ut och får en mer funktionell 
utformning. 
Förvaltningen arbetar fortgående med upprustning av de 

anslagstavlor som finns inom Enskede-Årsta-Vantör. I detta ingår 

att byta ut trasiga tavlor och reparera det som går. Förvaltningen 

hänvisar allmänheten till Stockholms stads tyck till-app för att 

anmäla trasiga eller illa fungerande anslagstavlor.  

Bilaga 
Medborgarförslag 


